
Van: info@ondernemersverenigingwaalsprong.nl <info@ondernemersverenigingwaalsprong.nl>  
Verzonden: donderdag 13 juni 2024 12:52 
Aan: Griffie Nijmegen <griffie@nijmegen.nl> 
CC:  
info@ondernemersverenigingwaalsprong.nl 
Onderwerp: 24-uursknip Griftdijk 
 

T.a.v. Gemeenteraad Nijmegen  

Betreft: Voorgenomen besluit tot 24-uursknip op de Griftdijk 

Geachte raad,  

Namens de Ondernemersvereniging Waalsprong willen wij onze ernstige bezorgdheid uiten over het 
voorgenomen besluit om een 24-uursknip in te stellen op de Griftdijk. Dit onderwerp is uitvoering 
besproken tijdens onze Algemene Leden Vergadering van 12 juni en wij zijn van mening dat het 
huidige systeem met de spitsknip (ochtend en middag) niet alleen effectiever is, maar ook minder 
nadelige gevolgen heeft voor de ondernemers in onze regio. 

De huidige spitsknip zorgt ervoor dat het verkeer tijdens de drukke uren gereguleerd wordt, 
waardoor de bereikbaarheid voor onze klanten en leveranciers gewaarborgd blijft. Een 24-uursknip 
zou deze bereikbaarheid drastisch verminderen en negatieve economische gevolgen hebben voor de 
lokale bedrijven. Daarnaast voorzien wij een toename van verkeersproblemen in omliggende wijken, 
aangezien automobilisten alternatieve routes zullen zoeken. 

Wij verzoeken de gemeente dringend om de huidige situatie met de spitsknip te handhaven en af te 
zien van de invoering van een 24-uursknip.  

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Het bestuur Ondernemersvereniging Waalsprong 
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